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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 142 
 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 

Πρακτικά:       142ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία:   26.05.2015 
Τόπος:            Γραφεία SENERS, Κλεοβούλου 16, Ν. Κόσµος 
 
 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 

1. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

2. ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ 

3. ΠΑΠΠΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ (Απών – Με εξουσιοδότηση στον Σ.Καπέλλο) 

4. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ   

5. ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

6. ΚΥΡΙΑΚΙ∆ΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (Aπών) 

7. ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ  

 

1. Θέµατα εκτός ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν  
 

Β. Νέα Θέµατα 
 

∆εν τέθηκαν  
 

2.  Έναρξη συζήτησης επί των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 
 
Α. Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς 
 

• Σ.Ψωµάς: Ενηµέρωση ότι το πρώτο δεκαπενθήµερο του Ιουνίου θα 
πιστωθεί σε λογαριασµό του ΣΕΦ η τελευταία δόση του Προγράµµατος 
PV GRID. 

• Σ.Ψωµάς: Ενηµέρωση για τις νέες διοικήσεις σε ΡΑΕ, ΚΑΠΕ και 
προτεινόµενη ατζέντα για τη συνάντηση µε το νέο Πρόεδρο του 
∆Ε∆∆ΗΕ. 

• Σ.Ψωµάς: Ενηµέρωση για πρακτικά προβλήµατα που παρουσιάστηκαν 
στην υλοποίηση του net-metering. 

• Σ.Ψωµάς: Ενηµέρωση ότι επικαιροποιήθηκε στο σύνολό του το site του 
Συνδέσµου µε βάση τα ισχύοντα σήµερα. 
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• Σ.Ψωµάς: Το τελευταίο διάστηµα και µε αφορµή το net-metering, 
υπάρχει αυξηµένο ενδιαφέρον για εγγραφή νέων µελών ή/και 
επανεγγραφή παλιών στον ΣΕΦ. Επείγει η τροποποίηση του 
Καταστατικού για να διευκολυνθεί η εγγραφή αρωγών µελών. 

• Θ.Σακκάς: Έθεσε θέµα αθέµιτου ανταγωνισµού από εταιρίες που 
προσφέρουν κινεζικά πάνελς σε τιµές κατώτερες από αυτές που 
προβλέπει η ευρωπαϊκή νοµοθεσία. Τόνισε ότι, ναι µεν ζητάµε την 
άµεση κατάργηση των δασµών (όπως και η ΕΡΙΑ), αλλά, όσο ισχύουν, 
οφείλουµε όλοι να σεβόµαστε τη νοµοθεσία και να προστατεύσουµε τον 
υγιή ανταγωνισµό. Αποφασίστηκε να σταλεί σχετική επιστολή σε όλα 
τα µέλη. 

 
Β. Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε συναντήσεις 

από το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 
 

Ο Σ.Καπέλλος ενηµέρωσε το ∆Σ ότι παρευρέθηκε στην εκδήλωση της 
Αυστριακής Πρεσβείας «Energy Globe Award Greece 2015» στο ΕΜΠ στις 
25.5.2015. Το βραβείο απονεµήθηκε στον κ. Ν.Χατζηαργυρίου. Κατά τη 
διάρκεια της εκδήλωσης µίλησε µε τον κ.Χατζηαργυρίου και συµφώνησαν να 
γίνει συνάντηση µε τον ΣΕΦ τις επόµενες ηµέρες. 

 
Γ. Εισερχόµενη αλληλογραφία – ενηµέρωση από Σ.Ψωµά 
 
 1. Επιστολή από ΚΑΠΕ για υποστήριξη του σε πρόγραµµα εξοικονόµησης 

ενέργειας. 
 
∆. Ταµειακή Ενηµέρωση – εισήγηση Θ.Σακκάς 
 (α.) Το ταµείο του ΣΕΦ στην Alpha Bank σήµερα 26.05.2015 είναι 31.360,05 

€. Στην Πειραιώς 60.172,88 € ανοιχτά και στην Εθνική 1.000 € ανοιχτά. ΄Ητοι, 
σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 92.532,93 €. (β.) Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που 
εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ είναι: 0 € (γ.) Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το 
συµβαλλόµενο προσωπικό είναι: 0 €  (δ.) Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ. 
5.5.2014: 500 € (ε.) Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών µελών είναι: 0 €. 
(στ.) Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 

 
 
Ε. Νέα έδρα ΣΕΦ ενηµέρωση και εκκρεµότητες – εισήγηση Σ.Καπέλλος 
 

Με την ολοκλήρωση της µετακόµισης στην νέα έδρα Φειδίου 11 και Μπενάκη, 
εκκρεµούν οι παρακάτω εργασίες:  

1. Επιστροφή των κλειδιών στον ιδιοκτήτη της παλαιάς έδρας 
(Α.Καραγγέλη). Ο κ. Καραγγέλης πρότεινε η επιστροφή των κλειδιών 
να γίνει µε την εξόφληση του ενοικίου και των κοινοχρήστων του 
Μαΐου. Με την έκδοση λοιπόν των κοινοχρήστων θα γίνει συνάντηση 
όπου θα τακτοποιηθούν οι οφειλές και θα υπογραφεί έγγραφο λύσης της 
µίσθωσης όπου θα αναφέρεται ότι η κάθε πλευρά δεν έχει καµία 
απαίτηση από την άλλη και θα επιστραφούν και τα κλειδιά. 

2. Το επόµενο ∆Σ θα γίνει στην νέα έδρα αφού πρώτα ο Σ.Ψωµάς σε 
συνεργασία µε τους Σ.Καπέλλο και Μ.Σούρσο τακτοποιήσουν το νέο 
χώρο µετά την 1.6.2015. 
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3. Έχει ζητηθεί µεταφορά του τηλεφώνου (ΟΤΕ) στη νέα έδρα. 
Αναµένεται η ολοκλήρωση µετά την 1.6.2015 (Σ.Καπέλλος). Προς το 
παρόν υπάρχει εκτροπή των τηλεφώνων του ΣΕΦ στο τηλέφωνο του 
Σ.Ψωµά. 

4. Εκκρεµεί η διακοπή της σύνδεσης της ∆ΕΗ της παλαιάς έδρας 
(Σ.Καπέλλος) που θα γίνει µετά την εξόφληση του τελευταίου 
λογαριασµού από τον ταµία (Θ.Σακκά) 

5. Μετά την 1.6.2015 ο λογιστής Μ.Αλεγκάκης θα ενηµερώσει επίσηµα 
την εφορία για την µεταφορά της έδρας του ΣΕΦ. 

6. Ο Σ.Ψωµάς θα αναλάβει να ενηµερώσει τα ΕΛΤΑ για την αλλαγή 
έδρας. 

 
 
ΣΤ.   Νέο Καταστατικό – εισήγηση Σ.Καπέλλος, Σ.Πιταροκοίλης 

Μετά από  πρόταση του Σ.Πιταροκοίλη συµφωνήθηκε οµόφωνα να κοινοποιηθεί σε 
όλα τα µέλη για διαβούλευση για 1 εβδοµάδα το σχέδιο του τροποποιηµένου 
καταστατικού που προέκυψε από το προηγούµενο ∆Σ Νο141/5.5.2015 και αποτελεί 
την πρόταση του ∆Σ προς τους εταίρους µέλη του ΣΕΦ. Εφόσον δεν υπάρξουν 
σηµαντικές τροποποιήσεις που να απαιτούν διαλογική συζήτηση, η έγκριση του 
καταστατικού θα γίνει µε ηλεκτρονική αλληλογραφία όπου πρέπει όλα τα µέλη του 
ΣΕΦ (µε βάση το µητρώο µελών 17 εταίροι µέλη) να συµφωνήσουν (άρθρο 23 
καταστατικού, έγκριση αποφάσεων µε οµόφωνη απόφαση ΟΛΩΝ των µελών ΓΣ µε 
υπογραφές). 

Εάν προκύψουν σηµαντικές αλλαγές από τη διαβούλευση οι οποίες απαιτούν 
διαλογική συζήτηση, θα προκηρυχθεί έκτακτη ΓΣ όπως προβλέπεται από το 
καταστατικό.  

Ζ.   Μικρό ταµείο – εισήγηση Σ.Καπέλλος. 
  
Με σκοπό την εύρυθµη λειτουργία του ΣΕΦ και κάλυψη µικροεξόδων (γραφική ύλη, 
καθαριστικά, καφέδες, νερά, τυχόν έξοδα φιλοξενίας κτλ) προτάθηκε να εγκριθεί 
µικρό ταµείο που να χειρίζεται ο Σ.Ψωµάς. Αποφασίστηκε οµόφωνα, µετά από 
πρόταση του κ.Πιταροκοίλη, το ύψος του ποσού του ταµείου να είναι 500 ευρώ. 
  
Υπενθυµίζεται ότι όλα τα έξοδα του ταµείου καλύπτονται από νόµιµες αποδείξεις και 
εγκρίνονται από τα µέλη του ∆Σ που έχουν τις σχετικές εξουσιοδοτήσεις : 
Bλ. πρακτικό No_107_DS_13-05-2013: «Όρια έγκρισης πληρωµών: α) 500 € ανά 
τιµολόγιο και 1500 € σύνολο µεταξύ 2 συνεδριάσεων του ∆Σ µε 1 υπογραφή – του 
Προέδρου ή του υπευθύνου (κατόπιν απόφασης ∆Σ) για το εκάστοτε project/budget, 
και β) 1000 € ανά τιµολόγιο και 3000 € σύνολο µεταξύ 2 συνεδριάσεων µε 2 
υπογραφές – του υπευθύνου (κατόπιν απόφασης ∆Σ) για το εκάστοτε project/budget 
και ενός εκ των προέδρου ή του ταµία (Πρακτ. 87/9.4.2012)» 
 
3. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη συνεδρίαση του ∆.Σ. θα πραγµατοποιηθεί την Τρίτη 16 Ιουνίου 2015 και 
ώρα 16:00, στα νέα γραφεία του Συνδέσµου: Γραφείο ΣΤ6 επί του 6ου ορόφου επί της 
Φειδίου 11 και Μπενάκη.  
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Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν 
Πρακτικό. 

 
 

ΑΘΗΝΑ, 26.05.2015 
 
 

Ο Πρόεδρος  Καπέλλος Σωτήρης 
 
Ο Αντιπρόεδρος    Σούρσος Μανώλης 
           
Ο Γραµµατέας Παππάς Απόστολος (Απών - εξουσιοδότηση 

στον Σ.Καπέλλο) 
     
Ο Ταµίας    Σακκάς Θανάσης  
       
Μέλος Βαρβιτσιώτης ∆ηµήτρης   

     
Μέλος  Κυριακίδης ∆ηµήτρης (Απών) 
  
Μέλος     Πιταροκοίλης Σοφοκλής   
 
 
 
 


